

«Και ποδηλατοπορεία διαμαρτυρίας για “τις μπετονιέρες του ΥΠΕ-ΧΩΔΕ”», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 19-1-2008, σελ. 56.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ποδηλατοπορεία 619, ποδηλατοπορείες 155, ποδηλατοπορεία 905, ποδηλατοπορείες 750 / και με ενωτικό]

ποδηλατούπολη

«Τρία ποδήλατα ανά κάτοικο αντιστοιχούν στο Μεσολόγγι, αναδεικνύοντάς το σε μία από τις κατεξοχήν ποδηλατουπόλεις της Ελλάδας. Αρχίστε τη βόλτα σας από τον ποδηλατόδρομο της λιμνοθάλασσας και φτάστε μέχρι την Τουρλίδα, το νησάκι με τα ξύλινα σπιτάκια», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 11-3-2010.

«Πρώτη ανεπίσημη ποδηλατούπολη της Βρετανίας είναι το Λονδίνο, που κατασκευάζει ήδη ειδικούς δρόμους “ταχείας κυκλοφορίας”», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 22-2-2008, σελ. 17.

«Από την ποδηλατούπολη (τίτλος). [...] Μα πιο πολύ απ’ όλα ζήλεψα το εκτεταμένο δίκτυο τραμ (τρέχουν σαν δαιμονισμένα) και τα 800.000 ποδήλατα, με τα οποία κυκλοφορούν καθημερινά», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 12-12-2007, σελ. 36.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ποδηλατούπολη 667, ποδηλατουπόλεις 58, ποδηλατούπολεις 4]

ποδοθεραπευτής

«Η οργάνωση των ιατρείων αυτών σύμφωνα με τις συστάσεις της Διεθνούς Συνεργαζόμενης Ομάδας για το Διαβητικό Πόδι πρέπει να είναι ως εξής: Ιατρείο Διαβητικού Ποδιού Επιπέδου 1: Το ιατρείο αυτό στελεχώνεται από έναν παθολόγο ή γενικό ιατρό και μια νοσηλεύτρια ή έναν ποδολόγο-ποδοθεραπευτή», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 14-4-2010.

«Σε όλη τη χώρα λειτουργούν μόλις 14 δημόσια ιατρεία για το διαβητικό πόδι, εκ των οποίων στην περιφέρεια μόνον πέντε, με αποτέλεσμα να καταγράφεται σημαντική έλλειψη στην διάγνωση αλλά και στην αντιμετώπιση των ασθενών. Την κατάσταση επιτείνει το γεγονός ότι κανένα από αυτά δεν είναι στελεχωμένο με ποδολόγο-ποδοθεραπευτή», *ΠΡΩΤΟ ΘΕΜΑ* (ηλ. έκδ.), 14-4-2010.

«Η φροντίδα των ποδιών των ατόμων με διαβήτη περιλαμβάνει: [...] Την περιποίηση των ποδιών όταν χρειάζεται από εξειδικευμένους ποδοθεραπευτές (π.χ. για αφαίρεση κάλλων)», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 12-2-2009.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ποδοθεραπευτής 148, ποδοθεραπευτή 94, ποδοθεραπευτές 88]